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KÖTÜLÜĞE KARŞI MÜCADELE ETME İHTİYACI 

 
Es-selamu aleykum ve RahmetuLlahi ve Berekatuhu. 
Euzu bi-Llahi mine ş-şeytani r-racim. BismiLlāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm.  
Ve s-salatu ve s-selamu ‘ala Rasulina Muhammed’in Seyyidi l-evveline vel ahirin. 
Meded yā ResūlaLlāh, meded yā Sādāti ‘Ashābi ResūliLlāh, meded yā Meşāyihinā, 
Destur Mevlâna Şeyh Abdullāh el-Fa’iz ed-Dağistāni, Şeyh Muhammed Nazım el-
Hakkani. Meded. Tarikatuna es-Sohbe vel hayru fil Cemiyyeh. 
 
Bismi Llāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm:  

َِّ= لِیبِسَ يفِ مْكُسُِفنَأوَ مْكُلِاوَمَْأبِ اوُدھِاجَوَ  

“Vecâhidû bi-emvâlikum veenfusikum fî sebîli(A)llâh", “Mallarınızla ve 
canlarınızla Allah yolunda cihad edin.” (Kuran 9:41). Ṣadaqa Llāhu l-‘aẓīm. Allah 
Azze ve Celle, Allah جل جلاله yolunda cihad edin diyor. Cihad - türlü türlü cihad var. Halife 
olmadığı veyahut şey olmadığı vakit sen kendi kendine cihad edemezsin. Onun için, 
nefsinle cihad etmen lazım. 

Cihad da Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu alaihi wa sallam Mekke’deyken 
olmamıştı. Daha cihad emri gelmemişti. Medine’ye gelince yavaş yavaş geldi artık 
çünkü müşrikler rahat bırakmıyor, cihat lazımdır. Bu insanoğlu için normal bir 
şeydir. Müslümanlar için de aynı şekilde. Çoğu Peygamberler cihat etmiş. Bazıları işte 
cihat yolu şey değil, cihadı yapmasın diye, Allah جل جلاله onlara insanlara değişik bir şey 
olsun diye cihat yapmadan yol göstermiş. Ama onlar gene cihat değil onlarınla savaş 
yaptılar. Hazreti İsa aleyhi s-selām, onun cihat emri yoktu onda. İnsanlara vaazla ve 
nasihatle dine davet ediyordu. Dinlerinde yok yani öyle savaş, cihad yoktu. Ama gel 
gör ki savaş yapan onlardır. Halbuki emir yok. Bizim Peygamberimiz ṣallá Llāhu 
alayhi ve sellem’in cihad emri geldi. Yine cihad usulü var, kaidesi var. Ne yapılacak 
ne yapılmayacak. Zulüm olmayacak. Yaşlılara, çocuklara, bebeklere, kadınlara eziyet 
verilmeyecek, öldürülmeyecek, onlar şey yapmayacak diye emirler var. 

İşte bu yani çoğu zaman gayrimüslim olanlar işte münafıklık yaparlar. Diyor, 
“Sizin din savaşla yayıldı.” Savaşla hiç yayılmadı. Savaş insanları kurtarsın diye savaş 
oldu. Cihad yaptı Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu alayhi ve sellem. İnsanları 
zulümden kurtarsın diye başka türlü olmuyordu. Çünkü insanoğlu kuvvet elinde 
olunca, silah, asker filan olunca muhakkak başkasına zulmedecek. Onun karşısında 
da koyun gibi durup da kesilmeye beklemek için olmaz. 
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O zulmün hududu yok. Zulüm İnsanları da mevcuttur, nefislerinde mevcuttur. 
Onun için o zulmü durdurmak için onun karşısına da bir kuvvet olması lazım ki bu 
İslam’ın, cihadın hikmetidir. Bizi yaratan Allah Azze ve Celle bizim nasıl ne 
yapacağımızı bilen O’dur. Onun için ona iman edenlere yolu gösterir, emirlerini 
insanların faydası için olur. 

İşte bu Büyük Gazvesi Peygamber ṣallá Llāhu alaihi wa sallam'in bugünkü gibi 
1400 seneden fazla oldu. Şimdi 1450 seneye yakın neredeyse bu Bedir Savaşı oldu. O 
Bedir Savaşı’ndan gelmişlerdi müşrikler. Bu oradaki müşriklerin birisi Abu Cehil 
derler. Bir de var, rüya görmüş ki, “Bu rüyayı bize tefsir et, temin et, rüya açıkla” 
demişler. Oradaki rüya tabir eden vardı yani. Müslüman olmasa da rüyayı tabir eden 
insanlar var. Rüyayı tabir ederek çok büyük felaket gelecek başınıza. Bu yolculuk size 
iyi gelmeyecek diye şey yaparlar. Hatta kaç defa dönelim diye uğraşmışlar. Yok biz 
gideceğiz diye savaşacağız. “Orada Müslümanları öldürüp orada keyif yapacağız. 
Develer, kuzular pişirip içki içeceğiz, kadınlar şarkı söyleyecek keyif edeceğiz orada” 
diye öyle gitmişler. Davul zurna ile, kadınlar şarkı söyleyerek, oraya gitmişler. Onun 
karşısında da Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu alayhi wa sallam o gece, bütün gece 
Allah Azze ve Celle’yi yalvararak, dua ederek geçirmiş. Halbuki Allah Azze ve Celle 
o vaadı, onu zafer vaadı vermiş Peygamber Efendimiz صلى الله عليه وسلم ama insanlara ibret olsun 
diye bir yere savaşa gidip muhakkak Allah’tan جل جلاله yardım isteyin diye, o minval 
üzerine. 

En sonunda da işte bu bütün o “keyif yapacağız, içeceğiz, bilmem ne 
yapacağız” diyen insanlar hepsi yetmiş tane kafirlerin en büyüklerinden. Peygamber 
Efendimiz’e صلى الله عليه وسلم çok eziyet edenlerden. Onları Peygamber Efendimiz Mekke’deyken 
teker teker isimlerini sayıp onlar hepsi o sayıdan hiçbiri kurtulmamış. Peygamber 
Efendimiz ṣallá Llāhu ʿalayhi ve sellem’e senelerce eziyet ettiler, aç bıraktılar. Her 
türlü işkence yaptılar. Onlar o gün hepsi hak ettikleri şeyi buldular. Hepsini de bir 
kör kuyuya atılmış. 

Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu alayhi ve sellem kuyuya başında teker teker 
yine altlarını saymış. “Ey iman etmeyin imansız insanlar. Gördünüz mü Allah جل جلاله bize 
vaad ettiğini bulduk. Siz de buldunuz mu?” diye seslenmiş Peygamber Efendimiz صلى الله عليه وسلم 
onlara. Onlar da tabi ses yok. Hazreti Ömer insanların anlayacağı şekilde olan bir 
zattı. Demiş Peygamber Efendimiz صلى الله عليه وسلم, “Ya Resulullah ṣallá Llāhu alaihi ve sellem, bu 
leşlere sesleniyorsun, bunlar duyar mı? Niçin böyle yapıyorsun?” diye. “Öyle bu 
duyar ki senden daha iyi duyar” demiş kendisine Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu 
alayhi ve sellem. Hepsi orada pişman oldular ama pişmanlık artık bir fayda etmedi. 
Çünkü dünyanın, alemlerin sultanı Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu alayhi ve sellem 
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onlara seneler önce aralarında nasihat, vaiz etti, mucizeler gösterdi, iyilik yaptı, her 
şeyi yaptı. Kabul etmeden en sonunda hücum ettiler ki büsbütün ortadan kaldıralım. 
Onlar da hak ettiklerini buldular. 

Onun için, cihat, savaş lazımdır. Vakti olduğu vakit o kötülüğü ortadan 
kaldırmak için Allah Azze ve Celle’nin emridir. Şimdi tabi her tarafta kendi kafana 
göre yapamazsın. Şimdi kötülük, en büyük kötülük nedir? Nefsinin kötülüğüdür. 
Ona devamlı cihad edeceksin. Onun savaşı bitmez. Bir bitti desen hemen senin 
üstüne çıkar. Onun için Allah جل جلاله muhafaza etsin. Cihadımız nefsimizle olsun 
inşaAllah. Allah جل جلاله yardım etsin. 

Ve-min Allahi t-tevfik. El-Fatiha. 

Mevlana Şeyh Muhammad Adil er-Rabbani 
17 Mart 2025/ 17 Ramazan 1446 
Lefke, Kibris 
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